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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 108 (B 30 - § 7) af 22. 
januar 2014

Spørgsmål
”Er ministeren enig i, at en så afgørende handel, som der her er tale om, skal af-
vente, at den offentlige debat herom har haft tid til at udfolde sig, så alle oplysnin-
ger og synspunkter har haft mulighed for at komme frem?”

Svar
Jeg er enig i, at den offentlige debat er væsentlig i forhold til væsentlige beslutnin-
ger i Folketinget.

Det tilkommer imidlertid ikke mig at vurdere, om der i den konkrete sag har været 
tid nok til at gennemføre en tilstrækkelig offentlig debat, idet det er op til Folke-
tinget henholdsvis Finansudvalget at afgøre, om der har været tilstrækkelig tid til 
den offentlige debat.

Jeg vil dog tillade mig at bemærke, at hensigten om at indgå en aftale med Gold-
man Sachs, ATP og PFA om vilkårene for en kapitaludvidelse i DONG Energy 
samt visse af hovedvilkårene blev offentliggjort den 2. oktober 2014. 

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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